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FORMALIA

§1 Mötets öppnande

Ordföranden förklarar mötet öppnat kl. 17:15.



§2 Mötets behöriga utlysande
Mötet anses inte vara korrekt utlyst.

Styrelsen beslutar
att fortgå med mötet.

§3 Adjungeringar
Inga adjungeringar under dagens möte.

§4 Val av justeringsperson
Styrelsen beslutar
att välja Anna Hörvallius till justeringsperson.

§5 Tid för justering av protokoll
Styrelsen beslutar
att protokollet ska vara justeraren tillhanda senast 230510.
att protokollet ska vara justerat senast 230517.

§6 Föregående protokoll
Styrelsen beslutar
att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§7 Godkännande av dagordning
Styrelsen beslutar
att godkänna dagordningen med tillägg av

Diskussionspunkt
§12 Generalsassistenter
§13 Styrelsehjälp

Beslutspunkt
§14 Generalsassistenter

§8 Meddelanden
Biblioteket meddelar att de stänger helt över sommaren på grund av flytt och att man har
möjlighet att låna böcker fram till 16 juni.

§9 Rapporter
● Ordförande rapporterar:

Jag har jobbat mycket med studentärenden av olika slag. Det har inneburit en hel del kontakt
med studentombudet på LUS och ansvariga på programmet. Utöver det har jag varit på ett



lärarmöte med arbetsterapeutprogrammet där jag har kunnat ge mer information om vad vi i
VÅVS arbetar med men framförallt visat rättighetslistan och tryckt på vilka rättigheter våra
studenter har. Jag har kollat tillgängligheten till aktiva kick-offen och samtidigt planerat en
del av min överlämning. Eftersom det har varit bristfällig kontinuitet med överlämningar till
ordföranden hoppas jag att ett gediget förarbete kan komma att underlätta för min
efterträdare.

Utöver sedvanliga ordförandeuppgifter har jag nätverkat med arbetsterapeutstudenter när
Sveriges arbetsterapeuter bjöd på grillkväll. Jag har kunnat skapa en bättre förståelse för
studenternas upplevelse och hur VÅVS uppfattas bland våra minoritetsprogram. Utöver det
har jag förankrat med ATUR kring vad de gärna ser för det kommande verksamhetsåret och
vad de har för förbättringsförslag. Det finns en arbetsgrupp på sjuksköterskeutbildningen som
arbetar med att ta fram EPA för sjuksköterskeprogrammet. EPA är tänkt att vara en länk
mellan kompetensramverk och klinisk praktik, där fokus läggs på de professionella
aktiviteterna och hur man kan genomföra aktiviteterna med olika grad av självständighet. Jag
har ett EPA-möte kvar innan terminens slut.

Corpus Medicum
Inom CM har jag och MF:s ordförande arbetat med CM:s nya struktur och stadga, inför att
SSGI ska gå in i MF. CM:s framtida struktur har diskuterats på ett FUM och även inom CM.
På senaste CM-STYM röstade vi igenom verksamhetsplanen för 23/24. Vi jobbar även med
att sammanställa allt som krävs för att ansvarsbefria tidigare CM-styrelser och kommer därför
att ha ett extrainsatt CM-STYM den 12 maj.

MFS/MFL (Medicinska fakultetsstyrelse / Medicinska fakultetsledningen)
Här diskuterades befordringskriterier, forskningsmöjligheter för studenter och det pågår nu
även valberedning inför MFS. Det ska väljas ny Dekan, Prodekan, Vicedekaner och
lärarrepresentanter.

● Vice ordförande - utbildningsbevakande ansvar rapporterar:
Jobbar nu med ett studentärende, och stödjer Emina i ett ärendet. Annars har min tid lagts på
arbetet med SFS-FUM som sker fredag till söndag denna vecka. Därefter ska jag arbeta på
mina överlämningar.

● Vice ordförande - studiesocialt ansvar rapporterar:
Denna månad har jag arbetat mycket med att säkerställa att överlämningsarbetet inom alla
utskott är påbörjat. Jag har även arbetat med min egen överlämning. Mycket tid har lagts på
valberedning i form av förberedelser, möten, intervjuer och sammanställningar. Söktrycket
har varit högt, speciellt för sexmästeriet och aktivitetsutskottet, vilket är väldigt roligt att se.



Vi har nu fått pengar från den studiesociala fonden som jag sökte i november för sångboken,
vilket är väldigt trevligt. Vi hade en FUM-överlämningssittning som var väldigt mysig och
lyckad.

Inom Corpus Medicum håller jag på att sammanställa resultat från enkäten om psykisk ohälsa
som CM-sektionerna skickade ut i samband med att vi hade studenthälsan och
studentprästerna på besök. Det var hyfsat hög svarsfrekvens, och vi fick mycket material i
form av åsikter och konstruktiv feedback. När rapporten är sammanställd och godkänd av
CM-styrelsen kommer den skickas till Medicinska Fakulteten eller Institutionen för att belysa
problemområdena och uppmana dem till uppföljning av detta.

Jämställdhet- och likabehandlingutskottet:
Vakant. Jag har varit på en NJOL-konferens, där vi diskuterade resultat från enkäten om
organisatorisk och social miljö (OSA) som skickades ut till medicinska fakultetens anställda
tidigare i år. Där presenterades resultaten från enkäten, och jag deltog i en workshop som
syftade på att hitta konkreta förslag och åtgärder till problemområden som belystes i enkäten.

Internationella utskottet:
Har haft kontakt med utbytesstudenter som har tidigare önskat hjälp. Det är svårt att få ihop
en tid tillsammans, men vi hoppas på att Maj funkar bättre. Utöver detta arbetar jag med
förberedelser inför Universitas 21 som är ett internationellt samarbete med flera universitet i
världen, och som har möte i Lund i augusti. Jag har haft avstämning med Elena Vinci,
Internationell koordinator. Var på IK-PNORR-möte med internationella kommittén. Den 9/5
ska VÅVS hålla i en frågestund med medlemmar som varit på utbyte, där alla är välkomna att
ställa frågor om utlandspraktik. Det kommer finnas kaffe och fika, så vi hoppas på att många
vill komma.

Sexmästeriet:
Sexmästeriet har hållit i ölkubb, som var otroligt kul och kickstartade Valborgsveckan med
storm. De planerar cykelfesten för fullt och arbetar med överlämning.

Novischeriet:
Överlämningsarbetet är påbörjat, och de nya generalerna planerar nästa års novischperiod för
fullt. Fullmäktige godkände GA-förslaget, och rekrytering är igång. Det är lite svårt att veta
vart spons-material ska skickas till med tanke på flytten, men Joakim löser logistiken. Det är
även svårt att veta vem man kan beställa mackor ifrån, då det är oklart vilket företag som tar
över på Forum Medicum istället för Cafe Hjärtat.

Aktivitetsutskottet:
Aktivitetsutskottet har haft bowlingkväll med eftersläpp på Helsingkrona som blev väldigt
uppskattat. Nu jobbar de på planeringen av Corpus-Campen med övriga sektioner inom



Corpus Medicum. De upplever att aktiviteterna inte marknadsförs, men de har inte tagit
kontakt med PR-ansvarig.

Högtidsmarskalkeriet:
Examenkommittén fortsätter med arbetet, det går bra. Vi har behov av någon från styrelsen
som kan vara fanbärare under arbetsterapeuternas examen. Festum Curae närmar sig med
stora steg. Nästan alla biljetter är slutsålda. Högtidsmarskalken och jag har gått igenom alla
betalningar och planerar för fullt. Vi hade möte idag där vi har planerat körschema och
bordsplacering. Det är svårt att få kontakt med Festum Curae-kommittéen, och mycket av
arbetet dras av oss.

● Ekonomiskt ansvarig rapporterar:
Jag har jobbat på som vanligt. Mycket tid har tagits från det ekonomiska arbetet till arbete
med valberedningen och stora utlysningsperioden.

● PR-och kommunikationsansvarig rapporterar:
Ingenting att rapportera.

● Arbetsmarknadsansvarig rapporterar:
Utvärderingar har skickats till utställarna på Corpus Laborans och vi har även fått svar från
flera. Har även pratat lite med Ecura gällande hur de räknar antalet studenter som kommer till
dem. Fått tillbaka att det är många sjuksköterskestudenter som sökt vilket de var glada över,
förhoppningsvis får många av dem anställning också. Fortsatt arbete med överlämningen.

● Sekreterare och informationsansvarig rapporterar:
Har arbetat med protokoll och hemsida som vanligt, även nästan färdigställt min
överlämning. Jag håller på att undersöka kalendersystem för hemsidan, inte kommit så långt
men hoppas på att färdigställa till min efterträdare. Precis skickat ut förslag för teambuilding.

● Suppleanter rapporterar:
Ingenting att rapportera.

DISKUSSION

§10 Verksamhetsplan 23/24 med tillhörande SWOT/SOAR-analys
Emina och Anna föredrar punkten.
Styrelsen fortsätter arbetet som påbörjades under förra mötet.
Styrelsen diskuterar möjliga arbetsområden utifrån SWOT/SOAR-analysen.
Under nästa verksamhetsår vill vi arbeta extra mycket med att inkludera våra mindre
program, bibehålla och skapa struktur på sittningar, skapa tydlighet i examensceremonier,
rekrytering och att lyfta aktiva medlemmar, alltså medlemmar som är deltagare på våra event.



Styrelsen lyfte även vikten av att belysa föreningens värderingar, och att skapa mer struktur
kring merch.

Presidiet åläggs att sammanställa arbetsområdena till verksamhetsplanen.

Emina yrkar på att ajournera mötet till 18:55.

Styrelsen beslutar
att godkänna yrkandet.

Mötet återupptas kl 18:56.

§11 STYM 10 - planering
Emina föredrar punkten.

De som väljs in i nästa års styrelse ska bjudas in till STYM 10 den 1 juni. Emina bjuder in till
detta. Mötet planeras att hållas på skolan, och mat ska serveras.

Varje ledamot bör ha inlett överlämning med sin efterträdare, samt informerat om
grundläggande mötesformalia innan mötet.

§12 Generalsassistenter
Erik föredrar punken.
Erik presenterar kandidaterna och läser upp deras motiveringar.

Styrelsen diskuterar kandidaterna.
Flera bra kandidater har sökt. Styrelsen diskuterar kring hur meriterande det är att kandidaten
har tidigare fadder-erfarenhet, samt vilka kandidater generalerna själva föredrar. Styrelsen
menar att tidigare fadderskap är extra meriterande under pilotprojektet, men att det inte
behöver vara det om posten i framtiden skulle bli förtroendevald. Andra faktorer som lyfts är
att vi önskar spridning på program och termin, samt att vi endast kan gå på motiveringarna
eftersom ingen intervjuats.

Ilona yrkar på streck i debatten.
Styrelsen beslutar
att godkänna yrkandet.

§13 Styrelsehjälp
Ilona föredrar punkten.
Festum curae-kommittén är inte delaktiga i planerandet och Ilona tillsammans med
högtidsmarskalken kommer behöva hjälp från styrelsen under dagen. Styrelsen ska även



rensa i förråden inför flytten till Forum Medicum efter sommaren.

BESLUT

§14 Generalsassistenter
Ilona yrkar på att välja Meja Thelander och Agnes Åberg till generalsassistenter inför
verksamhetsåret 23/24.

Styrelsen beslutar
att godkänna yrkandet

§15 Övrigt
- Den nya styrelsen ska bjudas in till tembuildningen

§16 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat kl 20:04.

__________________________________
(Emina Dolovcic), mötesordförande

__________________________________
(Moa Hjertén), sekreterare

__________________________________
(Anna Hörvallius), justeringsperson


